
Turun yliopiston pohjoismaisten kielten opiskelijoiden ainejärjestö
Skandica ry:n hallituksen kokouksen pöytäkirja

Skandica ry
Hallituksen kokous 9-2021
7.5.2021 klo 17
@Zoom

Pöytäkirja

Paikalla: Veera Puustelli (puheenjohtaja), Henni Töykkälä (sihteeri), Oona Mikkonen,
Hanna Korhonen, Vilma Hurttia

1. Kokouksen avaaminen
- Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 17:17.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
- Olemme laillisia ja päätösvaltaisia.

3. Esityslistan hyväksyntä
- Hyväksymme esityslistan 9-2021.

4. Edelliset pöytäkirjat
- Hyväksymme pöytäkirjan 8-2021.

5. Posti
- Kevätsitsimerkit ovat tulleet postissa ja lähteneet myyntiin. Veriryhmän

jäsenlehti ja pankin tammikuun tiliote tulivat myös.

6. Ilmoitusasiat
a. Wabu 2021

- Vappubingossa oli parhaimmillaan 16 henkilöä, wabuompelussa oli 14
henkilöä (9 hallituksen ulkopuolelta) ja wabuskumpailussa oli 12
henkilöä. Vappuviikko oli onnistunut ja kaikilla oli hauskaa!

b. Humanitaan hengailuilta 28.4.
- Veera, Maija ja Anton osallistuivat. Ohjelmassa oli rentoa rupattelua.
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c. PJ-neuvosto 4.5.
- Veera ja Maija osallistuivat. TYYlle on tullut yhteistyötarjous

palvelualustasta nettiin, mutta asia on vasta aluillaan. Myös
tuutoroinnista oli puhetta.

d. Humanitaan kopo ja PJ-ilta 5.5.
- Veera, Maija ja Anton osallistuivat. Keskustelun aiheita olivat mm.

hallopedit ja Arcanum.

7. Tulevat tapahtumat
a. Humanitaan kokous 10.5.

- Anton ja ehkä Hanna osallistuvat.
b. Euroviisut 22.5.

- Tiedustelemme etukäteen jäsenistöltä, että löytyykö kiinnostusta
seurata tämän vuoden Euroviisuja yhdessä. Emme vielä osaa sanoa,
miten järjestäisimme tämän, joten päätämme sitten kun tiedämme
paremmin jäsenistön kantaa asiaan. Veera lähettää kyselyn
maanantaina.

8. Toimintakertomus 2021
- Sovimme iltakoulun toimintakettomuksen kirjoittamista varten.

9. Skandica ry Kide.Appiin 2021
- Jäsenrekisterin siirtäminen Kide.Appiin edistyy. Jaamme pian

skandikoosteessa linkin, jonka kautta vanhat jäsenet pääsevät liittymään
maksuttomasti Kide.Appiin. Uudet jäsenyydet myymme syksyllä 2021
Kide.Appin kautta.

10.Talous
- Rahastonhoitaja ei ollut paikalla, joten käsittelemme talousosion ensi

kokouksessa.

11. META
a. Juttelimme hallituksen kesävirkistäytymisestä ja KesäAATU:sta.
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12.Seuraava kokous
- Sovimme myöhemmin.

13.Kokouksen päättäminen
- Puheenjohtaja päättää kokuksen ajassa 18:33.


